
REDOVNA GODIŠNJA SKUPŠTINA SAVEZA 2010. 
zapisnik i odluke 

 
Zapisnik i odluke redovne Godišnje skupštine Saveza, održane 27. ožujka u Zagrebu, u Domu 
Sportova (dvorana Zagreb),  Trg Krešimira Ćosića 11, od 13.00 do 14.30 sati. 
 
 
Nazočni: 
BK Max: Renato Tandara, Iva Petković; 
BK Medvedgrad 1998 Zagreb: Šime Zekan, Igor Čimbur; 
BK Međimurje Čakovec: Danijel Zadravec, Karlo Komarčić; 
BK Moslavina Kutina: Dragan Krnjić, Vedran Obadić; 
BK Nika Zagreb: Ivanka Pokorni, Petra Bručić; 
BK Ogulin: Tomislav Luketić, Ana Luketić 
BK Osijek: Goran Hummel 
BK Purger Zagreb: Zlatko Šavor, Damir Vadla; 
BK Silent: Mirjana Juriša, Antun Tolja; 
BK Stella Zagreb: Željko Miškulin, Mladen Lončarec; 
BK Sušak Rijeka: Damir Ilić, Željko Badjuk; 
BK Velika Gorica (od točke 7): Slobodan Miščević, Goran Kastrapeli 
BK Zagreb Maksimir: Silvio Jurčić, Jelena Pirner; 
HBK Max Zagreb: Igor Kraljić, Ivan Puzjak 
Zagrebački badmintonski savez: Lidija Petrinovic Zekan, Damir Skorup; 
 
Izočni:  
Predsjednik Saveza: Velimir Čerkez 
BK Fortuna 
BK Split 
BK Mangan 
BK Ružmarinka 
 
Takoder nazočni: 
Mišel Mihetec v.d. tajnik 
Ratko Cvetnić, kandidat za predstavnika regije Centar 
 
 
Obzirom da se predsjednik Saveza Velimir Čerkez neposredno prije početka skupštine 
ispričao osobnim obvezama vođenje skupštine, sukladno Statutu Saveza, preuzeo je najstariji 
skupštinar Željko Badjuk (u daljem tekstu predsjedavajući) koji je pozdravio okupljene i 
otvorio zasjedanje skupštine.  
 
1. Izbor Verifikacijskog odbora 
 
1.1. Izbor 
Predsjedavajući je predložio slijedeći sastav Verifikacijskoga odbora: Ivanka Pokorni, Damir 
Skorup, Danijel Zadravec. Predloženi su prihvatili prijedlog da budu članovi Verifikacijskog 
odbora. Prijedlog je dan na glasovanje. Jednoglasno je donesena 
 

ODLUKA 
 



U sastav Verifikacijskog odbora imenuju se: Ivanka Pokorni, Damir Skorup, Danijel 
Zadravec. 
 
1.2. Izvještaj o kvorumu 
Verifikacijski odbor je po provjeri Upisnika Saveza, odnosne dokumentacije i skupštinskih 
prijavnica, izvijestio da je članstvo Saveza po Statututu, točka 2.3.2, 1. siječnja 2010. isteklo 
za klubove Koprivnica, Titan Rijeka i Tempo Zagreb, te se sada u sastavu Saveza nalazi 21 
udruga od čega 18 udruga u punopravnome članstvu, što čini kvorumsku kvotu od 19 
skupštinara. Na sjednici je nazočno 27 skupštinara, što znači da skupština može donositi 
odluke, a natpolovična je većina 14 skupštinara. Predsjedavajući je dao izvještaj na usvajanje. 
 

ODLUKA 
Usvaja se izvještaj o kvorumu. 
 
1.3. Usvajanje dnevnoga reda 
Kako nije bilo primjedaba na dnevni red isti je dan na glasovanje: 
Jednoglasno je donesena 
 

ODLUKA 
 
Usvaja se dnevni red. 
 
2. Ovjera zapisnika i odluka Godišnje skupštine Saveza 2009. 
Predsjedavajući je podsjetio da su ovi dokumenti, sukladno Statutu, objavljeni na službenim 
stranicama Saveza. Budući da primjedaba nije bilo predsjedavajući je dao dokumente na 
ovjeru. 
Jednoglasno je donesena 
 

ODLUKA 
 
Ovjeravaju se zapisnik i odluke Godišnje skupštine Saveza 2009. 
 
3. Usvajanje Godišnjeg izvještaja Saveza za 2009. godinu 
 
3.1. Programski izvještaj 
V.d. tajnik Saveza kratko je predstavio dokument i istaknuo kako ga je najvećim dijelom 
sastavio bivši tajnik, Jasmin Majstorović koji je bio tajnik tijekom cijele 2009 g., te da je 
nakon konzultacija i dorada od strane članova Upravnog odbora proslijeđen u skupštinske 
materijale. Budući da nije bilo nikakvih ispravaka i dopuna izvješća prijedlog je dan na 
glasovanje. 
Jednoglasno je donesena 
 

ODLUKA 
 

Prihvaća se Programski izvještaj Saveza za 2009. godinu.  
 
3.2. Financijski izvještaj 
Kratki uvod je dao direktor saveza Željko Miškulin koji je sastavio tekst izvještaja na osnovu 
knjigovodstvenih podataka saveza. Bilanca prihoda nad rashodima je bila u minusu 12.880,39 
što je zatvoreno pozajmicom.  



Budući da nije bilo dodatnih pitanja prijedlog je dan na glasovanje.  
Jednoglasno je donesena  
 

ODLUKA 
 
Prihvaća se Financijski izvještaj Saveza za 2009. godinu.  
 
4. Usvajanje Plana i programa rada i financijskog plana Saveza za 2010.  
 
4.1. Programski plan 
Kratki uvod je dao v.d. tajnik koji je istaknuo da je prijedlog prošao reviziju članova upravnog 
odbora i da su uz manje preinake materijali usuglašeni.  
Skupštinar Šavor je postavio pitanje vezano uz točku 4.2. konkretno sudačku službu i njeno 
funkcioniranje na domaćim natjecanjima. U kraćoj raspravi u kojoj je sudjelovalo više 
skupštinara zaključeno je da postoji više tehničkih problema i prevladalo je mišljenje da se 
UO obveže dati smjernice za rješavanje tehničkih problema sudačke službe prije predstojeće 
sezone.  
Skupštinar Kraljić je postavio pitanje zašto se ne financiraju kadeti. U kraćoj raspravi 
istaknuto je kako je to dobra ideja koju načelno treba podržati ali da trenutno u proračunu za 
2010. za to nema novaca.  
Nakon završetka rasprave predsjedavajući je stavio na glasanje Programski plan rada Saveza.  
Jednoglasno je donesena  
 

ODLUKA 
 
Prihvaća se Programski plan rada Saveza za 2010.  
 
4.2. Financijski plan 
Financijski plan predstavio je direktor Saveza koji je istaknuo da je plan umanjen zbog 
ekonomske situacije u državi i da je pitanje i realizacije ovakvog plana.  
Predsjedavajući je stavio na glasanje Financijski plan Saveza  
Jednoglasno je donesena  
 

ODLUKA 
 
Prihvaća se Financijski plan Saveza za 2010.  
 
5. Promjena u Statutu Saveza - promjena naziva „tajnik“ u „glavni tajnik“ 
V.d. tajnik je dao kratko objašnjenje prijedloga ove promjene. Zbog povećanog obujma posla 
namjera je da se više osoba uključi u rad tajničke kancelarije. Obzirom da je do sada to radila 
samo jedna osoba, naziv tajnik je bio jednoznačan. Obzirom da se sada želi uvesti pozicija 
tehničkog i administrativnog tajnika promjena naziva „tajnik“ u „glavni tajnik“ jasno 
označuje osobu koja zastupa Savez i sve ovlasti i obveze iz Statuta se odnose na glavnog 
tajnika izabranog od strane skupštine. Prijedlog je dan na glasovanje. 
Jednoglasno je donesena 
 

ODLUKA 
 

Prihvaća se promjena u Statutu Saveza – promjena naziva „tajnik“ u „glavni tajnik“  
 



 
6. Popunjavanje ispražnjenih dužnosničkih mandata: 
 
6.1. Izvještaj Verifikacijskog odbora o valjanosti kandidatura 
Nakon što je pregledao pristigle kandidature Verifikacijski odbor utvrdio je da su one valjane 
te da sadrže sve potrebne elemente. 
 
6.2. Izbor 
Skupštinarima su podijeljeni glasački listići i pisani materijali s pristiglim kandidaturama koje 
su sadržavale i životopis jednog od kandidata koji je stigao nakon objavljenog roka pa zbog 
toga nije objavljen s ostalim materijalima u statutarnom roku. Svi glasovi su predani 
Verifikacijskom odboru. 
Verifikacijski odbor je nakon prebrojanih glasova izvjestio : 
U izboru za glavnog tajnika Saveza kandidat Šime Zekan dobio je 21 glas,  a kandidat Ivan 
Puzjak 6 glasova; 
U izboru za predstavnika regije Centar kandidat Ratko Cvetnić dobio je 22 glasa, a kandidat 
Igor Kraljić 5 glasova.  

 
ODLUKA 

 
Za  glavnog tajnika Saveza izabire se Šime Zekan. 
Za predstavnika Regije centar izabire se Ratko Cvetnić. 
 
 
7. Prijem u članstvo Saveza 
7.1. Izvještaj Verifikacijskog odbora o valjanosti kandidatura 
Verifikacijski odbor potvrdio je da oba kluba kandidata za prijem u članstvo imaju urednu 
dokumentaciju s time da je BK Velika Gorica uplatio i članarinu pa time stiče pravo na 
punopravno članstvo, a BK Rukavac (Matulji) nije pa ima pravo samo na pridruženo članstvo.  
 
7.2. Pristupilo se javnom glasovanju.  
Jednoglasno je donesena 
 

ODLUKA 
 

BK Velika Gorica prima se u punopravno članstvo Saveza, a za BK Rukavac potvrđuje se 
prijem u pridruženo članstvo. 
 
Verifikacijska komisija utvrdila da je u sastavu Saveza sada 19 udruga, što čini kvorumsku 
kvotu od 20 skupštinara. Na sjednici je nazočno 29 skupštinara, što znači da skupština može 
donositi odluke, a natpolovična je večina 15 skupštinara. 
Predstavnik BK Velika Gorica obratio se skupštini, zahvalio na prijemu u članstvo i istaknuo 
da je klub već dobrano aktivan i da je okrenut radu s podmlatkom što je naišlo na odobravanje 
skupštinara.  
 
8. Ostalo 
Budući da više nije bilo upita predsjedavajući se zahvalio skupštinarima i zaključio sjednicu. 
 
 
 



Zapisničar 
v.d. tajnik Saveza 
Šime Zekan 
 
 
 
Predsjedavajući po točki 4.2.1 Statuta 
Željko Badjuk 


